
Co mi letní škola dala a vzala?  

srpen 2023  
Nafotily a napsaly skupiny III.d , III.a + lehce poopravila u lavice Polednice 

 

Zaprvé nevím, co znamená „vzala“, ale myslím, že mám vysvětlit, co si 

myslím o letní škole a co jsem se naučila. Letní škola bylo zajímavé 

dobrodružství. Já jsem tady potkala spoustu zajímavých lidí z jiných zemí. 

Někteří byli hodní a budeme se dál kamarádit, někteří lidé nebyli tak 

hodní…Taky jsem se naučila spoustu nových slov. Některá slova byla velmi 

inteligentní…a některá slova se používají jen v mluvené češtině. Docela mě 

letní škola bavila!         Anička 

 

Letní škola pro mě znamená, že musím vstávat brzo každé ráno! Ale 

to je jedno, protože mám šanci mluvit česky každý den. Bohužel, 

moje práce tady v Praze je jen v angličtině. Nemám moc možností 

mluvit česky. A proto jsem šťastný, že potkávám lidi, kteří chtějí 

mluvit taky česky. V práci jsou lidi, kteří žijí 10 let nebo víc v Praze 

a umí říkat jenom „Ahoj!“ nebo „pivo“. To je důvod, proč o své 

dovolené jsem šel na Letní školu. Chci mluvit víc než „Ahoj!“ nebo 

„pivo“.           Stefan 

 

                                           

Cizinka je stále zmatená         Každý den můžeš vidět      Zde je Eva se svou  

v Letní škole.  Proč je čeština      skvělý výhled       nejlepší kamarádkou, které  

tak komplikovaná, ona říká.       z oken třídy!       se říká „česká gramatika.“ 

 

 

 

Letní škola mi dala mnoho pozitivních emocí, nových znalostí a hlavně motivaci 

pokračovat dále týmž směrem! Bylo to složité, ale zajímavé. Nelituji, že to vzalo hodně 

času, ale dalo to mnohem víc než obvyklé studium. Děkuji mnohokrát 😊. 

                                                            Alina  

 

 

 



Poznal jsem nové spolužáky, s několika jsem se skamarádil! Teď už se nebojím mluvit česky! Po škole vím 

víc o historii a kultuře České republiky. Moc se mi líbilo, že jsme pořád jezdili na výlety, chodili na 

procházky nebo do muzeí, protože pro mě je to taky část výuka!    Kateryna 

 

  

 

Letní škola mi dala šanci, abych poznal nové učitelky a lidi. Ten 

gramatický kurz byl výborný, protože jsme mohli používat nová 

slova nebo nové gramatické konstrukce v kontextu. Letní škola mi 

také dala hezké workshopy, výlety, procházky. Důležitější je 

myšlenka, kterou jsem dostal – že učení se cizímu jazyku je dlouhá 

cesta, na které můžu zkusit něco nového!  Lin 

 

 

 

 

                  
 

Pomóóóc - André chce kafe!!!!       Naše třída je nejlepší???       Učitelka potřebuje taky kafe!?! 

 

 

Co mi Letní škola dala? Letní škola mi dala čtyři letní týdny v Praze, kde jsem chodil každý den do různých 

kaváren, jsem totiž velký kavárenský povaleč. Kromě povalování v kavárnách mi dala opakovací lekce 

české gramatiky s výbornými učitelkami. Děkuju.      Eero 

 

 

Samozřejmě Letní škola mi vzala čas a peníze! Jinak to všechno     bylo 

velmi pozitivní. Spolužáci byli příjemní, zajímaví, často měli dobrý smysl 

pro humor a všichni měli svoje unikátní životní zkušenosti.  

A a nejdůležitější – určitě jsem si moc zlepšil svou češtinu!  

         Jacques 

 

 

 

 

Jste zvědavi, co na takhle 

dobrém místě děláme? Jsem 

jedna ze 138 účastníků ze 37 

zemí, kteří se učí češtinu na 

nejkrásnějším místě Prahy, 

pod Hradem.          Monika 

 

 

 



Výuka na letní škole mi zlepšila češtinu. Hodně jsem mluvila na konverzaci, psala jsem 

texty a tak dále. Ještě jsem navštívila Muzeum literatury a Dům u kamenného zvonu.  

Rozumím česky dobře! Ještě nemluví, běžně, ale to zvládnu!   

            Olga 

 

 

PS Je tu moc horko. Nemůžu si představit sebe bez vějíře!!!!!!! 

 

 

 

 

 

 

 

 

Letní škola mi pomohla poznat bary a kluby v Praze.  

Letní škola mi pomohla zlepšit moji češtinu (hlavně mluvenou). Moje babička mi řekla, že jsem se zlepšil! 

Letní škola mi dala chuť studovat v Praze na Univerzitě Kalově v budoucnosti! 

Letní škola mi dala hodně nových kamarádů z celého světa.    Denis 

 

 

 

 

Porozuměla jsem, že potřebuju hodně studovat gramatiku!   

Seznámila jsem se se zajímavými lidmi.  

Pochopila jsem, jak se dál učit česky!  

Chtěla bych studovat dál na podzim v Českých studiích. Už jsem odeslala 

přihlášku! 😊        Irina 

 

Z toho všeho učení nám šla hlava kolem???? 
 
  
 

       
 
                 Na shledanou příští rok!!!     
      
               

 



 
 
 
 
 


